
 

 

PROTOKÓŁ Nr XXI/04 

XXI-ej Sesji Rady Miasta Szczecinek 

odbytej w dniu 29 listopada 2004r. 

w sali konferencyjnej Urz�du Miasta Szczecinek 
 

Stan Radnych – 21 
Obecnych – 21 

Sesj� Rady Miasta rozpocz�ł o godz. 900 Przewodnicz�cy Rady. 

Jerzy Musiał – Przew. RM - witam przybyłych na dzisiejsz� sesj�, zwłaszcza serdecznie witam te osoby, które zostały 
wyró�nione Honorow� Odznak� „Zasłu�ony dla Miasta Szczecinka”. 
 
 Na sali obecnych jest 20 Radnych /nieobecny p. P. Szycko/, sesja wi�c prawomocna do podejmowania uchwał. 
 
Zanim przejdziemy do realizacji porz�dku obrad pragn� wr�czy� Odznaki Honorowe „Zasłu�ony dla Miasta Szczecinka”. 
Uchwał� Rady Miasta z dnia 29.10. br. Odznaki te otrzymali: p. Monika Jachiewicz, p. Stanisław Jachiewicz, p. Wacław 
�ebrowski, p. Tadeusz Błaszczak. 
 
Ww. osobom, Przewodnicz�cy Rady Miasta wr�czył legitymacje i Odznaki, gratulacje i upominki Burmistrz Miasta 
p. M. Goli�ski. 
 
Tadeusz Błaszczak – w imieniu osób wyró�nionych i w swoim własnym serdecznie dzi�kuj� Radzie Miasta, Burmistrzowi 
Miasta za to wyró�nienie. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – Honorowe Obywatelstwo Miasta Szczecinka zostało przyznane p. Wiktorowi �yzdryniowi, 
który wyjechał i zamieszkał w Gda�sku. Pan �yzdry� otrzymał zaproszenie na sesj�, z propozycj� przywiezienia 
i odwiezienia go samochodem, ale nie potwierdził swojego przyjazdu. Aktu nadania tego Tytułu dokonamy w pó�niejszym 
terminie. 
 
 Panie i Panowie Radni, czy s� pytania, wnioski w sprawie porz�dku obrad dzisiejszej sesji? 
 
Marian Goli�ski – chc�, w ramach autopoprawki, wycofa� uchwał� w sprawie okre�lenia stawek w podatku od 
nieruchomo�ci, pkt. 6 porz�dku obrad. Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM nie przychyliła si� do zwi�kszenia stawek 
w kilku punktach, st�d wycofanie tej uchwały powoduje, �e stawki w podatku od nieruchomo�ci b�d� takie jak w roku 2004. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – padł wniosek o zmian� porz�dku obrad, zgodnie z art. 20 ustawy o samorz�dzie gminnym, 
zobowi�zany jestem podda� pod głosowanie porz�dek obrad. Kto jest za dokonaniem zmiany porz�dku obrad, polegaj�cej 
na wykre�leniu pkt. 6 dot. uchwały w sprawie okre�lenia stawek w podatku od nieruchomo�ci? 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada przyj�ła zaproponowan� zmian� porz�dku obrad sesji.  
 
Przedstawia si� on nast�puj�co: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Wr�czenie osobom uhonorowanym Odznak „Zasłu�ony dla Miasta Szczecinka” oraz wr�czenie aktu nadania 

„Honorowego Obywatelstwa Miasta Szczecinka”. 
3. Przyj�cie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na zapytania radnych z poprzedniej sesji. 
5. Wyst�pienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Rady Powiatu. 
6. Uchwała w sprawie wysoko�ci stawek podatku od �rodków transportowych 
7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie wysoko�ci stawek opłaty targowej  

i sposobu jej poboru 
8. Uchwała w sprawie okre�lenia stawek od posiadania psów. 
9. Uchwała w sprawie opłaty prolongacyjnej. 
10. Uchwała w sprawie obni�enia ceny skupu �yta do celów wymiaru podatku rolnego. 
11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/69/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 30 czerwca 2003r. w sprawie 

pomocy horyzontalnej dla przedsi�biorców. 
12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VII/56/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 kwietnia 2003r. w sprawie 

zagospodarowania terenów poło�onych w Szczecinku przy ul. Polnej oraz ulg dla podmiotów i przedsi�biorców 
zagospodarowuj�cych te tereny. 
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13. Uchwała w sprawie przekazania Komendzie Powiatowej Policji w Szczecinku infrastruktury technicznej rozbudowy 
systemu monitoringu wizyjnego wybranych rejonów miasta Szczecinek. 

14. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� Gminy Miejskiej Szczecinek. 
15. W sprawie nabycia przez Gmin� Miejsk� Szczecinek od Pomorskiego O�rodka Diagnostyki Medycznej „Podimed” 

Spółka z o.o. prawa własno�ci niezabudowanej działki gruntu przy ul. Limanowskiego w Szczecinku. 
16. Uchwała w sprawie wniesienia do MEC Spółki z o.o w Szczecinku wkładu rzeczowego. 

/aportu/ w formie nieruchomo�ci zabudowanej stanowi�cej własno�� Gminy Miejskiej Szczecinek. 
17. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Polna I”. 
18. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /pn. 

Cie�laka-Sikorskiego/. 
19. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /pn. 

Wiatraczna – II/. 
20. Uchwała w sprawie przyst�pienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /pn. Mierosławskiego/. 
21. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /pn. 

Szczeci�ska/. 
22. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /pn. 

Koszali�ska – 1/. 
23. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /pn. 

Ordona-Mickiewicza/. 
24. Uchwała w sprawie ustalenia wysoko�ci wynagrodzenia Burmistrza Miasta Szczecinek. 
25. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 
26. Informacja Przewodnicz�cego Rady Miasta. 
27. Wnioski i zapytania Radnych. 
28. Zako�czenie sesji. 
 
 
ad. pkt. 3 – Przyj�cie protokołu z ostatniej sesji. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - czy s� pytania odno�nie protokołu z ostatniej sesji? Pyta� nie ma, poddaj� jego przyj�cie pod 
głosowanie. 
W głosowaniu jawnym oddano głosów: 
za – 19 
przeciw – nie było 
wstrzymał si� od głosu – 1 
Wi�kszo�ci� głosów – Rada przyj�ła protokół XX-ej sesji Rady Miasta. 
 
 
ad. pkt. 4 - Odpowiedzi na zapytania Radnych z poprzedniej sesji. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - odpowiedzi na zapytania Radnych zostały udzielone na ostatniej sesji. 
 
W pkt. 5 – wyst�pienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Rady Powiatu – nie zgłoszono si� 
o zabranie głosu, wobec tego przechodzimy do pkt. 6 porz�dku obrad. 
 
 
ad. pkt. 6 – Uchwała w sprawie wysoko�ci stawek podatku od �rodków transportowych. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – projekt uchwały nie wprowadza �adnych istotnych zmian stawek podatku od �rodków 
transportowych, w kilku pozycjach zaokr�glono stawk� do pełnych złotych. W podstawie prawnej, przy ustawie o podatkach 
i opłatach lokalnych, w górnym rogu dodajemy mał� jedynk�. Uzupełnienie takie powinno by�, a zapis ten oznacza, �e 
dokonuje si� wprowadzenie dyrektyw Wspólnot Europejskich. 
Brzmi� one nast�puj�co, cyt. 1) Niniejsza ustawa dokonuje w zakresie swojej regulacji wdro�enia nast�puj�cych dyrektyw 
Wspólnot Europejskich: 

1) dyrektywy 92/106/EWG z dnia 7 grudnia 1992r. w sprawie ustanowienia wspólnych zasad dla niektórych typów 
transportu kombinowanego towarów mi�dzy pa�stwami członkowskimi /Dz. Urz. WE L 187 z 20.07.1999/. 

2) dyrektywy 1999/62/WE z dnia 17 czerwca 1999r. w sprawie pobierania opłat za u�ytkowanie niektórych typów 
infrastruktury przez pojazdy ci��arowe /Dz. Urz. WE L 187 z 20.07.1999/. 

Dane dotycz�ce ogłoszenia aktów prawa Unii Europejskiej, zamieszczone w niniejszej ustawie – z dniem uzyskania 
przez Rzeczpospolit� Polsk� członkostwa w Unii Europejskiej – dotycz� ogłoszenia tych aktów w Dzienniku 
Urz�dowym Unii Europejskiej – wydanie specjalne. 
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Sylwester Grzywacz – Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM jednogło�nie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie wysoko�ci stawek podatku od �rodków transportowych. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - czy kto� chciałby zabra� głos? Nie widz�, poddaj� pod głosowanie. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie wysoko�ci stawek podatku od �rodków 
transportowych. 
 
     /uchwała Nr XXI/212/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 7 – Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie wysoko�ci stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 
 
Sylwester Grzywacz - Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM zaopiniowała projekt uchwały jednogło�nie pozytywnie. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie zmiany uchwały w sprawie wysoko�ci stawek opłaty 
targowej i sposobu jej poboru. 
 
     /uchwała Nr XXI/213/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 8 – Uchwały w sprawie okre�lenia stawek od posiadania psów. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – proponuje si� stawk� 25 zł od jednego psa. Jest to znaczna podwy�ka w stosunku do stawki 
obowi�zuj�cej. 
 
Sylwester Grzywacz – Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM zaopiniowała projekt uchwały w sprawie okre�lenia stawek 
od posiadania psów pozytywnie. 
 
Roman Toboła – za pieni�dze z zebranych podatków b�d� zakupione czipy, a w § 3 mówi si� o zwolnieniu z podatku 
emerytów lub rencistów samotnie mieszkaj�cych. Co z tymi zwolnionymi osobami, nie b�d� one figurowały w wykazie i te 
psy nie b�d� czipowane. B�d� czipowane psy, które maj� wła�cicieli a co z bezpa�skimi psami? 
 
Marian Goli�ski – pies czipowany b�dzie oznakowany trwale, tzn. �e b�dziemy wiedzieli kto jest jego wła�cicielem. 
Oznakowanie blaszk� nic nie dawało, bo wła�ciciel zdejmował blaszk� i pies stawał si� bezpa�ski. Po drugie podró�owanie 
za granic� z psem b�dzie ułatwione. Po uchwaleniu tego podatku pies musi by� w ewidencji i oznakowany. 
 
Wiesław Drewnowski – podejmujemy decyzj� o podatku, prosz� p. Burmistrza o informacj� jak ten system działa w innych 
miastach. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie okre�lenia stawek od posiadania psów. 
 
     /uchwała Nr XXI/214/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 9 – Uchwała w sprawie opłaty prolongacyjnej. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – opłata prolongacyjna bez zmian w stosunku do roku 2004r. 
 
Sylwester Grzywacz – Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM zaopiniowała projekt uchwały o opłacie prolongacyjnej 
jednogło�nie pozytywnie. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie opłaty prolongacyjnej. 
 
     /uchwała Nr XXI/215/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 10 – Uchwała w sprawie obni�enia ceny skupu �yta do celów wymiaru podatku rolnego. 
 
Sylwester Grzywacz – Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM zaopiniowała projekt uchwały jednogło�nie pozytywnie. 
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Jerzy Hardie-Douglas - zostałem zobligowany do przedstawienia stanowiska Platformy Obywatelskiej. To byłoby bardziej 
aktualne, gdyby p. Burmistrz Miasta nie wycofał uchwały o stawkach podatku od nieruchomo�ci. W całym tym systemie 
podatków obni�a si� znacznie podatek mało istotny. Jest to zabieg socjotechniczny, który ma udowodni� w jaki sposób 
miasto dba o to, aby podatki były jak najni�sze. W kontek�cie dopłat z Unii Europejskiej dla rolników, czy to obni�enie jest 
racjonalne? Nie jestem przekonany o tym, bo podatki w ogóle powinny by� obni�ane we wszystkich sferach. 
 
Józef Słupek – nawi�zuj�c do wypowiedzi Radnego Douglasa chc� powiedzie�, �e w sytuacji kiedy podatek od 
nieruchomo�ci pozostaje w wysoko�ci z roku poprzedniego, to ten podatek jest ni�szy od maksymalnej stawki. Je�eli 
porównamy proporcje mi�dzy podatkiem od nieruchomo�ci a podatkiem rolnym, to podatek od nieruchomo�ci jest 
korzystniejszy ni� podatek dla rolników. Dotychczas ten podatek był w tej proporcji ustalany i proporcje w porównaniu do 
innych podatków zachowane. Argumentacji Pana Radnego nie przyjmuj�, to ona jest propagandowa ze strony PO. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie obni�enia ceny skupu �yta do celów wymiaru 
podatku rolnego. 
 
     /uchwała Nr XXI/216/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 11 – Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr VII/69/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 30 czerwca 2003r. w sprawie 
pomocy horyzontalnej dla przedsi�biorców. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – zmiana uchwał, zarówno w sprawie pomocy horyzontalnej jak i w sprawie 
zagospodarowywania terenów poło�onych przy ul. Polnej i ulg dla podmiotów i przedsi�biorców zagospodarowuj�cych te 
tereny, wynika z obowi�zku dostosowania tych uchwał do przepisów Unii Europejskiej. 
 
Sylwester Grzywacz – projekty obu uchwał Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM zaopiniowała pozytywnie. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - czy s� pytania do projektu zmieniaj�cego uchwał� o pomocy horyzontalnej? Poddaj� pod 
głosowanie. 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie zmiany uchwały  
Nr VIII/69/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 30 czerwca 2003 r. w sprawie pomocy horyzontalnej dla przedsi�biorców. 
 
     /uchwała Nr XXI/217/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 12 – Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VII/56/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 kwietnia 2003r. w sprawie 
zagospodarowania terenów poło�onych w Szczecinku przy ul. Polnej oraz ulg dla podmiotów i przedsi�biorców 
zagospodarowuj�cych te tereny. 
 
Józef Słupek – chc� zwróci� uwag� na sformułowania w § 10, ust. 4 otrzymuje brzmienie... a wymienia si� ust. 4, 5, 6 
a nast�pnie w miejsce ust. 5 wprowadza si� ust. 7. Nale�y uwzgl�dni� techniczne uj�cie. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – zgadzam si� z uwag�, powinna by� redakcyjna poprawka. 
 
Jerzy Hardie-Douglas – prosz� o wyja�nienie, co oznacza „pomoc de minimis”? 
 
El�bieta Mucha - ka�dy przedsi�biorca mo�e ubiega� si� o pomoc. Jest szereg rozporz�dze�, które precyzuj� i nazywaj� 
t� pomoc publiczn�. Pomoc dla przedsi�biorcy, który w ostatnich 3-ch latach poprzedzaj�cych wniosek o uzyskanie 
pomocy i ta pomoc jest mniejsza ni� 100.000 EURO, wówczas zostaje ona nazwana jako pomoc „de minimis”. To 
nazewnictwo wynika z rozporz�dzenia Rady Ministrów. 

Chc� powróci� do zapisu - § 10 ust. 5 otrzymuje oznaczenie ust. 7, ust. 4 otrzymuje pkt. 4, 5, 6 a ust. 5 ze starej 
uchwały b�dzie oznaczony jako pkt. 7. 
 
Marian Goli�ski – s�dz�, �e powinno to by� zapisane tak, �e dotychczasowy ust. 4 otrzymuje brzmienie... i dodaje si� ust. 
5 i 6 a dotychczasowy ust. 5 b�dzie ust. 7. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - czy Radni wyra�aj� zgod� na wprowadzenie takiej poprawki? Kto jest za podj�ciem uchwały? 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie zmiany uchwały Nr VII/56/03 Rady Miasta 
Szczecinek z dnia 28 kwietnia 2003r. w sprawie zagospodarowania terenów poło�onych w Szczecinku przy ul. Polnej oraz 
ulg dla podmiotów i przedsi�biorców zagospodarowuj�cych te tereny. 
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     /uchwała Nr XXI/218/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 13 – Uchwała w sprawie przekazania Komendzie Powiatowej Policji w Szczecinku infrastruktury technicznej 
rozbudowy systemu monitoringu wizyjnego wybranych rejonów miasta Szczecinek. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - otrzymali�cie Pa�stwo równie� od KPP ocen� funkcjonowania monitoringu i jak przyczynia si� 
on do wzrostu bezpiecze�stwa. 
 
Bogdan Bereszy�ski – mam w�tpliwo��, bo ostatnio była powa�na „draka” na Placu Wolno�ci i nikt tego nie zarejestrował. 
Czy w ramach podpisanej umowy o przekazywaniu przez miasto corocznie kamer, czy zagwarantowane jest przez KPP, �e 
te kamery b�d� obsługiwane przez 24 godziny na dob�? 
 
Janusz Rautszko – Komisja Rozwoju Gospodarczego RM jednogło�nie pozytywnie zaopiniowała projekt powy�szej 
uchwały. Na posiedzeniu m.in. wyja�niona została w�tpliwo�� jak� zgłosił Radny Bereszy�ski. Komenda Powiatowa Policji 
została wyposa�ona w urz�dzenie do archiwizacji zapisów, brak do tej pory tego urz�dzenia rzeczywi�cie powodował, �e 
kamery nie były wykorzystywane jak nale�y. 
Jerzy Hardie-Douglas – ta sprawa została wyja�niona, natomiast inna sprawa dot. kosztów obsługi monitoringu nie 
wyja�niona. Chodzi o opłat� za dzier�aw� kanałów, z których korzysta si�. Kable poło�one s� w kanałach TP S.A. i Urz�d 
Miasta ponosi znaczne koszty, to niezasadne. Jestem za kamerami, ale niesłuszne to, �e opłat� dzier�awn� ponosi Urz�d 
Miasta. KPP nale�y do innej administracji i to ona powinna wygospodarowa� na to �rodki. 
 
Marian Goli�ski – byłoby to naturalne, ale przy tych �rodkach KPP, potraktujmy to jako dodatkowy wkład 
w bezpiecze�stwo miasta. 
 
Sylwester Grzywacz – Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM zaopiniowała projekt uchwały jednogło�nie pozytywnie. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – poddał pod głosowanie projekt uchwały jw. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada Miasta podj�ła uchwał� w sprawie przekazania Komendzie Powiatowej Policji 
w Szczecinku infrastruktury technicznej rozbudowy systemu monitoringu wizyjnego wybranych rejonów miasta Szczecinek. 
 
     /uchwała Nr XXI/219/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 14 – Uchwała w sprawie zbycia nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� Gminy Miejskiej Szczecinek. 
 
Sylwester Grzywacz – Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomo�ci pozytywnie. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie zbycia nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� 
Gminy Miejskiej Szczecinek. 
 
     /uchwała Nr XXI/220/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 15 – Uchwała w sprawie nabycia przez Gmin� Miejsk� Szczecinek od Pomorskiego O�rodka Diagnostyki 
Medycznej „Podimed” Spółka z o.o prawa własno�ci niezabudowanej działki gruntu przy ul. Limanowskiego w Szczecinku. 
 
Sylwester Grzywacz - Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie nabycia przez Gmin� Miejsk� Szczecinek od 
Pomorskiego O�rodka Diagnostyki Medycznej „Podimed” Spółka z o.o. prawa własno�ci niezabudowanej działki gruntu 
przy ul. Limanowskiego w Szczecinku. 
 
     /uchwała Nr XXI/221/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 16 – Uchwała w sprawie wniesienia do MEC Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego /aportu/ w formie 
nieruchomo�ci zabudowanej stanowi�cej własno�� Gminy Miejskiej Szczecinek. 
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Jerzy Hardie-Douglas – prosz� o wyja�nienie, jaka logika przekazania tej nieruchomo�ci MEC? S�dz�, �e przekazanie 
b�dzie obci��eniem dla MEC. W tej chwili pomieszczenie to jest u�ytkowane jako siłownia. 
 
Tomasz Piesik – t� nieruchomo�ci� opiekował si� MEC, do czasu realizacji planu zwi�zanego z kotłowni� szczytow� jest 
to wynaj�te. 
 
Jerzy Hardie-Douglas – nie kwestionuj� wynaj�cia. Przekaza� wtedy jak b�dzie realizacja tej kotłowni. Wynajmuj�cy 
poczynili tam inwestycje. 
 
Marian Goli�ski – skomplikowana sprawa, bo cz��� jest we wspólnocie, teren cz��ciowo w u�ytkowaniu wieczystym 
a cz��ciowo miasta. Przekazuj�c MEC dajemy mo�liwo�� dogadania si� ze wspólnot� i w przyszło�ci wybudowania 
kotłowni szczytowej a wspólnocie stworzenie parkingu. 
 
Jacek Piotrowski – kotłownia nie b�dzie miała wpływu na funkcjonowanie siłowni, głównie chodzi o zamian�. 
 
Sylwester Grzywacz – Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM zaopiniowała projekt uchwały o wniesieniu aportem 
nieruchomo�ci do MEC pozytywnie. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie wniesienia do MEC Spółki z o.o. w Szczecinku 
wkładu rzeczowego /aportu/ w formie nieruchomo�ci zabudowanej stanowi�cej własno�� Gminy Miejskiej Szczecinek. 
 
     /uchwała Nr XXI/222/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 17 – Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, obejmuj�cego obszar 
poło�ony w Szczecinku pn. „Polna – 1”, ograniczony ulicami: Kołobrzesk�, Koszali�sk� i Poln�. 
 
Roman Toboła – mam dwie uwagi, a raczej trzy: 
- po pierwsze, podejrzewam urz�dników UM o zło�liwo��. Zwracali�my uwag� na ostatniej sesji, �e słaba przejrzysto�� 

map, z tej mapy nie mo�na w ogóle nic odczyta�. 
Pytania do planu: 
- w § 13 pkt. 3 ppkt. d mówi si� o materiałach elewacyjnych itd. O ile w paragrafie byłyby zapisy do�� �cisłe i dotyczyłyby 

budynków chronionych przez Konserwatora Zabytków to co innego, ale tu nie ma nic na ten temat. Dlaczego znalazł 
si� taki zapis dot. konkretnie stolarki okiennej drewnianej? 

- § 19, 21, 22 i 31 – czy ten zapis musi si� znale�� - „gara�owanie dopuszczalne”. Czy to musi by� w tym projekcie 
zapisane? 

 
Bolesław B�kowski – Projektant Planu „Polna – 1” - odpowiadam na pytanie dot. szczegółowych opisów na terenie 
1 NM. Jest to teren przy ul. Koszali�skiej, s�siaduj�cy z kilkoma zabudowanymi działkami w strefie konserwatorskiej. Je�eli 
jest to enklawa niezabudowana a ma by� zabudowana trudno nie okre�li� materiałów istotnych, st�d precyzyjne okre�lenie. 
Musz� mie� charakter zbli�ony do tej architektury. 

Druga sprawa dot. mo�liwo�ci gara�owania; plan nie kr�puje i do niczego nie zmusza. Je�li uznacie Pa�stwo, �e zapis 
niepotrzebny, to go usuniemy. Poniewa� ustawodawca �yczył sobie, aby na te problemy odpowiedzie� w j�zyku planu 
miejscowego, tak zostało zrobione. Brak takiego zapisu mo�e by� negowany, to sprawa j�zyka przepisu wykonawczego do 
ustawy, a z drugiej strony logika i rozs�dek. 
 
Roman Toboła – to w ka�dym paragrafie powinien by� ten zapis, na ka�dym osiedlu. 
 
Bolesław B�kowski – kilka kompleksów gara�owych wydzielili�my. Tego zapisu na terenach niezabudowanych nie ma, 
tylko na tych które b�d� zabudowywane. 
 
Janusz Rautszko – Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorz�dno�ci RM zajmowała si� projektem uchwały dwa razy. 
24.11.04r. kiedy był wyło�ony do publicznego wgl�du. Analiza była dokładna. Na obu posiedzeniach Komisji uwag nie było. 
Zaopiniowany pozytywnie. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - czy to była uwaga, czy Radny wnosi o zmian� zapisu? 
 
Bolesław B�kowski – z wykształcenia jestem architektem i id� za głosem ochrony zabytków. Okna plastykowe ró�ni� si� 
proporcjami od okien drewnianych, skrzydła s� szerokie  
w oknach plastykowych. 
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Jerzy Hardie-Douglas – zgadzam si� z Radnym Toboł�. To narzucanie inwestorowi technologii i materiału, z jakiego maj� 
by� wykonane okna. Te plany reguluj� tak daleko sprawy, które powinny by� zostawione do indywidualnego rozstrzygni�cia 
wła�cicieli. Wydaje mi si�, �e tak daleka ingerencja nie musi nast�powa�. Nie rozumiem tych ogranicze� na ul. Polnej, co 
innego na ul. Boh. Warszawy, a mamy tam budynek CCC czy blaszak. Proponuj� ten punkt skre�li�. 
 
Roman Toboła – a jakie okno podoba si� Panu Burmistrzowi? W ratuszu zamontowano okna plastykowe. 
 
Bolesław B�kowski - mówimy o zapisie w § 13 – tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, niezabudowana 
enklawa pomi�dzy zabudow� zabytkow�, tu chodzi o dwie działki. Stanowisko Konserwatora takie, �e jak co� nowego i jest 
to strefa ochrony konserwatorskiej to plan wymaga, �e powsta� mo�e co� podobnego do tych dwóch budynków. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – czy Pan zgadza si� wykre�li� słowo „drewniane”? 
 
Bolesław B�kowski – jak Pa�stwo zdecydujecie? 
 
Marian Goli�ski – czy to warunek Konserwatora Zabytków? 
 
Bolesław B�kowski – nie jestem przekonany czy Konserwator byłby zadowolony z wykre�lenia tego słowa. 
 
Marian Goli�ski – pewne uzgodnienia dziej� si� na etapie tworzenia planu. Ryzykujemy uchyleniem całego planu 
i powrócenia do pocz�tku procedury. To kilka miesi�cy pracy, a uwagi dopiero na sesji Pa�stwo zgłaszacie. 
 
Jerzy Hardie-Douglas – to ju� druga sesja, kiedy słysz� te argumenty. Nie przemawiaj� one, s� demagogiczne. Gdybym 
był urz�dnikiem UM, to mo�e ogl�dałbym te plany. Wcze�niej nie zapoznałem si� z nim, dopiero jak otrzymałem materiały. 
Ja słysz� od p. Projektanta co� innego ni� Pan mówi. Nie ma zastrze�e� Konserwatora Zabytków, bo nie ma tych 
budynków, jak b�d� powstawały to projektant na pewno b�dzie musiał zgłosi� si� do Konserwatora Zabytków i uzyska� 
akceptacj� elewacji. 
 
Marian Goli�ski – dokładnie tym si� ró�nimy, �e Pan chce rz�dzi�, ja zarz�dza� tak, aby było jak najmniej konfliktów. To 
nieprawda i �adne tłumaczenie, �e Radny nie ma mo�liwo�ci zapoznania si�, bo Radny powinien na bie��co interesowa� 
si� pewnymi rzeczami i tacy Radni na tej sali s�. 
 
Bolesław B�kowski – przepisy zmieniaj� si�. Plan musi zawiera� takie uszczegółowienia po to, �eby projektant uzyskał 
akceptacj�. Konserwator Zabytków w przypadku obiektu, którego jeszcze nie ma nie mo�e narzuci� warunków, bo nie 
b�dzie miał podstawy. Podstaw� b�dzie uchwalony plan miejscowy, który mówi w jaki sposób mo�e by� realizowany obiekt  
w s�siedztwie obiektów zabytkowych. 
 
Jerzy Hardie-Douglas – to prosz� mi pokaza� te przepisy. Je�eli Konserwator Zabytków zło�ył Panu takie wymogi 
w stosunku do jednej działki, to prosz� to pokaza�. Je�eli na Placu Wolno�ci ani jedno okno nie jest drewniane, wi�c to co 
Pan mówi jest nieprawd�. Takiego stopnia uszczegółowienia nie narzucił Panu Konserwator Zabytków. 
 
Roman Toboła – w § 15 „dopuszcza si�” np. budow�... Dlaczego nie mo�emy tu te� zapisa� „dopuszcza si�” stosowanie 
technologii czy materiałów? 
 
Bolesław B�kowski – j�zyk miejscowego planu zagospodarowania nie zna ogólnikowych okre�le�, musz� by� 
jednoznaczne. 
 
Roman Toboła - § 17 pkt. 4 brzmi „dopuszczalno�� z zastrze�eniem...”, co znaczy to słowo? 
 
Bolesław B�kowski – to zasadnicza ró�nica. Dopuszczalno�� dla budynków istniej�cych o nikłej warto�ci 
konserwatorskiej. 
 
Roman Toboła – kilkakrotnie dyskutowali�my o takich zapisach szczegółowych, które ograniczaj� inwestorów. 
 
Marian Goli�ski – ka�dy z nas jest w stanie oceni� czy miasto jest ładne czy nie. Nie uzyskano by tego kształtu 
urbanistycznego, gdyby wcze�niej kto� o to nie zadbał. Dyskusja nasza nie jest o jeden spadzisty dach, tylko czy to co 
ładne zdołamy zachowa�. Cała urbanistyka, architektura polega na tym, �e pewne rzeczy trzeba narzuci�. Sami podali�cie 
przykłady, �e nie podoba si� Wam ten czy ten budynek. By� mo�e nie było zapisów, które mówiłyby o wygl�dzie takiego 
budynku. Jak nie zapiszemy pewnych rzeczy szczegółowo, to nie b�dzie miasta uporz�dkowanego. Liberalizm, owszem 
dobry, ale nie w ka�dym punkcie, bo prowadzi do bałaganu. 
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Jerzy Musiał – Przew. RM – z reguły powstrzymuj� si� od komentarzy, ale wydaje mi si�, �e ten zapis jest daleko id�c� 
ingerencj� w materiały. Nie zgadzam si� z p. Projektantem, bo na estetyk� to nie ma wpływu. Mo�e doda�, �e 
dopuszczalne plastykowe? 
 
Bolesław B�kowski – projekt uzyskał uzgodnienia z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków, je�li zmienimy, to nie wiem 
czy to drobia�d�ek, czy Konserwator nie kazałby ponownie zwróci� si� o uzgodnienia? Byłoby pi�knie gdyby tylko 
uzgodnienia, ale czy nie b�dzie trzeba ponownie wyło�y� planu do publicznego wgl�du? 
 
Marian Goli�ski – a złagodzenie tego zapisu np. zaleca si�, preferuje si�? 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - zalecana drewniana stolarka. 
 
Bolesław B�kowski – okre�lenie stanowcze, nie wiem czy nie byłoby przykrych konsekwencji. 
 
Andrzej Bratkowski – wnosz� formalny wniosek o przegłosowanie projektu uchwały bez zmian. Jak nie uzyska wi�kszo�ci 
głosów „za”, to zostanie odesłany do poprawki, bo uprawiamy charakterystyczne dla PO „zytolenie”. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – padł formalny wniosek o zako�czenie dyskusji. Dopuszczam dwa głosy „za” i dwa głosy 
„przeciw”. 
 
Wiesław Suchowiejko- dyskusja wa�na, bo chodzi o wywa�enie proporcji. Zgadzam si�, �e dyskutowa� mamy prawo, 
popieram te� Burmistrza Miasta i jego trosk� o wygl�d miasta. Kwesti� indywidualnego ogl�du ka�dego z nas jest, czy to 
drobiazgowa ingerencja czy specjalna troska specjalisty, jakiego zaanga�owano do stworzenia tego planu. Ka�dy 
indywidualnie niech sobie odpowie czy tam musz� by� okna drewniane, czy nie. 
Zgadzam si� z p. Bratkowskim, aby przegłosowano projekt planu. Dyskusja toczyła si� długo i wszyscy wiemy do czego ma 
zmierza� głosowanie.  
 
Ryszard Kabat - jestem za przegłosowaniem. Chc� powiedzie�, �e nieprawd� jest, �e proporcje okien plastykowych 
i drewnianych s� takie same. 
 
Jerzy Hardie-Douglas - jestem przeciwko zamykaniu dyskusji. Rozmawiamy o istotnych sprawach. Jeste�my 
szanta�owani tym, �e jak nie b�dzie on przyj�ty, to konsekwencje tego niesamowite. To, �e uchwalenie odwlecze si� o dwa 
miesi�ce, to nic si� nie stanie. W sposób arbitralny nie nale�y tej dyskusji zamyka�. Uwa�am, �e uszczegóławianie w ten 
sposób niesłuszne. 
 
Andrzej Jaszczur - jak głosował Pan na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego  
i Samorz�dno�ci RM ? 
 
Jerzy Hardie-Douglas – głosowałem „za”, bo nie zwróciłem wtedy uwagi na to słowo. W tej chwili, jak nie zostanie to 
zmienione b�d� głosował „przeciw”. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego pn. Polna – 1”. 
 
 
W głosowaniu jawnym oddano głosów: 
za – 19 
przeciw – 2 
wstrzymuj�cych si� od głosu – nie było. 
/w głosowaniu brał udział Radny P. Szycko, który przybył na sesj� RM/ 
 
Wi�kszo�ci� głosów – Rada podj�ła uchwał� w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmuj�cego obszar poło�ony w Szczecinku pod nazw� „Polna – 1”, ograniczony ulicami: Kołobrzesk�, Koszali�sk� 
i Poln�. 
 
     /uchwała Nr XXI/223/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 18 – Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
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Jerzy Musiał – Przew. RM - dyskutowa� b�dziemy nad 6-cioma projektami uchwał w sprawie przyst�pienia do 
sporz�dzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, obejmuj�cych tereny pod nazw�: „Cie�laka-
Sikorskiego”, „Wiatraczna II”, „Mierosławskiego”, „Szczeci�ska”, „Koszali�ska – 1”, „Ordona-Mickieiwcza”. 
 Zaapelowa� chc�, zarówno do Radnych jak i mieszka�ców Szczecinka, �eby składali wnioski do planów, do II.2005r., 
�eby nie dochodziło do takich sytuacji, jak na ostatnich sesjach Rady Miasta. Mamy sze�� kwartałów miasta gdzie b�dzie 
wszcz�ta procedura, zwi�zana ze sporz�dzeniem miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
 
Janusz Rautszko – Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorz�dno�ci RM zwróciła uwag�, �e sprawa uchwalania planów 
jest bardzo wa�na. Radni zostali poinformowani o potrzebie składania wniosków. Projekty powy�szych uchwał zostały 
przyj�te przez Komisj� jednogło�nie. 
 
Andrzej Bratkowski – samo przyst�pienie do opracowywania planów jest spraw� wa�n�, ale w tym momencie kiedy 
dochodzi do realizacji planu, do usuni�cia istniej�cych obiektów, np. gara�y, mieszka�cy domagaj� si�, aby ten uchwalony 
plan był zmieniony. Płynie z tego wniosek, �e informacje o planach, wyło�onych do publicznego wgl�du, s� niedostateczne. 
Nale�y wezwa� mieszka�ców do zainteresowania si� tymi planami. Musi by� wi�ksze upublicznienie tego, np. w prasie 
umieszczenie map terenu obj�tego planem. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. Cie�laka – Sikorskiego. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego /pn. Cie�laka-Sikorskiego/. 
 
     /uchwała Nr XXI/224/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 19 – Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /pn. 
Wiatraczna – II/. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie przyst�pienia do miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego /pn. Wiatraczna – II/. 
 
    /uchwała Nr XXI/225/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 20 – Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /pn. 
Mierosławskiego/. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego /pn. Mierosławskiego/. 
 
    /uchwała Nr XXI/226/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 21 – Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /pn. 
Szczeci�ska/. 
 
Roman Toboła – wniosek mój dotyczy dwóch projektów /pn. Szczeci�ska, Ordona-Mickiewicza/, bo w tych dwóch planach 
znajduje si� zasadnicza cz��� miasta, zwi�zana  
z jeziorem i parkiem. Wnioskuj�, aby przy projektowaniu tych terenów wstrzyma� si� z tym co robi si� w tej chwili 
z drzewami w parku. Zbyt �miało wyci�to tak olbrzymi� ilo�� drzew. Po drugie wstrzyma� si� z kamiennymi drogami, 
murkami, bo park jest po to, �eby mie� kontakt z natur�. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego /pn. Szczeci�ska/. 
 
    /uchwała Nr XXI/227/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 22 - Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /pn. 
Koszali�ska – I/. 
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W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego /pn. Koszali�ska I/. 
 
    /uchwała Nr XXI/228/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 23 – Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /pn. 
Ordona-Mickiewicza/. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego /pn. Ordona-Mickiewicza/. 
 
    /uchwała Nr XXI/229/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 24 – Uchwała w sprawie ustalenia wysoko�ci wynagrodzenia Burmistrza Miasta Szczecinek. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - dotychczasowe wynagrodzenie Burmistrza Miasta ustalone było w oparciu o rozporz�dzenie 
Ministra z 26.07.2000r. Projekt uchwały dotyczy uaktualnienia i dostosowania wynagrodzenia do aktualnego 
rozporz�dzenia z 11.02.2003r. 
 
Wiesław Suchowiejko – w imieniu swoim i Radnego Hardie-Douglasa, chc� stwierdzi�, �e Platforma Obywatelska jest za 
tym, �eby pierwszy obywatel naszego miasta miał godne zarobki, stosowne do rangi stanowiska jakie zajmuje, cho� s� one 
ci�gle ni�sze ni� zarobki dyrektora szpitala. Podwy�ka około 5%, nie widzimy w tym nic złego. Wiemy, �e Burmistrzowi 
Miasta przybyło obowi�zków, zarz�dza jednoosobowo i odpowiada za to co si� w mie�cie dzieje. 
Przy tej okazji chc� Radnym zaproponowa� czy nie wykonaliby gestu i nie obni�yli naszych diet, bo obowi�zków nam ubyło. 
Apelujemy, aby na nast�pn� sesj� przygotowa� projekt uchwały obni�aj�cej nasze diety. 
 
Roman Toboła – mam podobne zdanie. Nie chc� wnika� w pobory Burmistrza Miasta, w składniki, ale interesuje mnie 
dodatek specjalny. Z pewno�ci� jest to uzasadnione, ale mam refleksje na ten temat. W 2000r. toczyli�my boje 
z Burmistrzem Miasta o dodatki dla nauczycieli w wysoko�ci od 30 – 50 zł. Wywalczyli�my wtedy 26 zł. Jak to si� ma do 
2.640 zł? Grono nauczycielskie ma 100 razy mniej, czy ten dodatek 26 zł pobudza �rodowisko nauczycielskie do efektywnej 
pracy? 
Zwracam si� do Dyrektora Pawelskiego. Nowa ustawa narzuca obowi�zek ustalania corocznie regulaminu płac nauczycieli. 
Kto b�dzie ustalał regulamin płac? Rada Miasta czy Dyrektor MZDNOSiP? 
 
Paweł Szycko – bardzo wysoko oceniam prac� nauczycieli i zgadzam si�, �e jest to grupa zawodowa niedoceniana, nie 
tylko w Szczecinku, generalnie w Polsce. Poza nauczycielami mog� wymieni� kilka innych zawodów, które s� 
niedoceniane. 
Równie� zgadzam si� z Radnym Suchowiejko. Uwa�am, �e �yczliwe uwagi s� dopinguj�ce, nie�yczliwe s� demagogi� i na 
te nie powinni�my zwraca� uwagi. 
 
Jerzy Hardie-Douglas – podobnie jak Radny Suchowiejko zgadzam si� z podwy�k� poborów Burmistrza Miasta. 
My�l�, �e mo�emy otrzyma� informacj� za co jest dodatek specjalny, czy za dobr� prac�, jak u Starosty? 
 
Romualda Wójcik – w oparciu o rozporz�dzenie Rady Ministrów z dnia 11.02.2003r. w sprawie zasad wynagradzania 
i wymaga� kwalifikacyjnych pracowników samorz�dowych zatrudnionych w urz�dach gmin, starostwach powiatowych 
i urz�dach marszałkowskich, w § 7 jest zapis, �e wójtowi, burmistrzowi, staro�cie, marszałkowi przysługuje dodatek 
specjalny w kwocie wynosz�cej co najmniej 20% i nie przekraczaj�cej 40% ł�cznego wynagrodzenia zasadniczego 
i dodatku funkcyjnego. Dodatek specjalny przyznaje wła�ciwy organ stanowi�cy jednostek samorz�du terytorialnego. 
 
Bogdan Bereszy�ski- jest to niewielka podwy�ka, która w pewnym stopniu zrekompensuje to, co ustaw� Sejmu zostało 
zabrane. Burmistrzowi, Sekretarzom zostały zabrane tzw. „13” pensje. 
 
Andrzej Bratkowski – Komisja Prawa, Legislacji i Porz�dku Publicznego RM zaopiniowała projekt uchwały jednomy�lnie 
i rekomenduje Radzie Miasta do uchwalenia. 
 
W głosowaniu jawnym oddano głosów: 
za – 20 
przeciw – nie było 
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wstrzymał si� od głosu – 1 
Wi�kszo�ci� głosów – Rada podj�ła uchwał� w sprawie ustalenia wysoko�ci wynagrodzenia Burmistrza Miasta Szczecinek. 
 
     /uchwała XXI/230/04 – w zał�czeniu/ 
 
 
Odno�nie pkt. 26 – Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek – pyta� nie było. 
 
 
ad. pkt. 27 – Informacja Przewodnicz�cego Rady Miasta. 
 
W okresie od ostatniej sesji brałem udział w uroczysto�ciach: 
- 5.11.br. – byłem na Koncercie Muzyki Sakralnej - Requiem W.A. Mozarta, 
- 10.11.br. – nadania sztandaru Komendzie Powiatowej Policji, 
- 11.11.br. – miejskich obchodów 86 Rocznicy Odzyskania Niepodległo�ci, 
- 13.11.br. – wojewódzkich obchodach 	wiatowego Dnia Walki z Cukrzyc�, 
- 16.11.br. – festynie z okazji Mi�dzynarodowego Dnia „Białej Laski”, 
- 20 – 21.11.br – brałem udział w Seminarium – VII Forum Samorz�dowo- Gospodarcze dot. oceny po akcesie do Unii 

Europejskiej. 
 
Pisma, które wpłyn�ły do Rady Miasta: 
- zmiana ustawy z dnia 30 sierpnia 2002r. Prawo o post�powaniu przed s�dami administracyjnymi spowodowała, �e do 

Rady Miasta zacz�ły wpływa�, z jednej strony skargi od Wojewody, które za po�rednictwem Rady, kierowane były do 
Wojewódzkiego S�du Administracyjnego, z drugiej strony Wojewódzki S�d Administracyjny zwracał si� do Rady 
o nadesłanie merytorycznych odpowiedzi na te skargi. 

- I-sza sprawa dot. skargi Wojewody Zachodniopomorskiego na uchwał� Rady Miasta Nr XVIII/181/04 z dnia 12 lipca 
2004r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Raciborki”. Była ona równie� 
powodem skargi p. Łukasza Ja�czego na niedopełnienie obowi�zku przesłania skargi Wojewody na ww. uchwał� do 
WSA. 
p. Janczi otrzymał nast�puj�c� odpowied�... /odczytał/. 
 
Do WSA przesłana została w dniu 22.11. br. merytoryczna odpowied� na skarg� Wojewody. 
 

- II-ga sprawa, o podobnym trybie post�powania, dotyczyła skargi na uchwał� Rady Miasta Nr XVII/182/04 z dnia 12 
lipca 2004r. w sprawie ustalenia czasu pracy placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i zakładów 
usługowych. 
Skarg� wniósł do WSA Wojewoda, ale w momencie podj�cia przez Rad� uchwały zmieniaj�cej poprzedni� 
/Nr XIX/200/04 z dnia 14.09.2004r./ skarga stała si� bezprzedmiotowa. 
W tej samej sprawie do WSA wpłyn�ła skarga p. Aleksandry �elaznej, merytoryczne ustosunkowanie si� na skarg� 
zostanie przesłane do WSA w okre�lonym terminie. 

- p. Burmistrz Miasta przekazał do wiadomo�ci Rady odpowied� na pismo Rejonowego Zarz�du Infrastruktury 
w Szczecinie w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomo�ci budynków i gruntów wykorzystywanych na cele 
obronno�ci pa�stwa. 

- Klub Radnych SLD oraz Przewodnicz�cy Rady Miasta otrzymali�my pismo mieszka�ców, u�ytkowników gara�y przy 
ul. Winniczna, Reja, które zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego przeznaczone s� do 
wyburzenia. Mieszka�cy zwracaj� si� z wnioskiem o zmian� planu „Winniczna” i o wykup gruntu pod gara�ami. 
Sprawdzałem czy mieli pozwolenia na budow� i okazało si�, �e mieli zgod� czasow�. 
Odpowiedziałem na pismo nast�puj�co... /odczytał/ 
Przy tej okazji ponawiam apel, �eby wszyscy mieszka�cy, którzy maj� jaki� interes prawny uzgadniali plany na etapie 
wyło�enia planu do publicznego wgl�du. 
P. Burmistrz Miasta prolongował termin rozbiórki do ko�ca marca z uwagi na okres zimy. 
 

- PwiK zwróciło si� do Burmistrza Miasta o zatwierdzenie taryf zbiorowego zaopatrzenia w wod� i odprowadzania 
�cieków. p. Burmistrz Miasta powołał Zespół, który opiniował te taryfy. Zespół ustalił, �e taryfy zostały ustalone zgodnie 
z przepisami i sprawa skierowana została do Rady Miasta, ale po dyskusji, Prezydium Rady zdecydowało tego punktu 
na sesj� nie wprowadza�, poniewa� czy my zgodziliby�my si� czy nie, a Zespół nie dopatrzył si� �adnych 
nieformalno�ci, taryfy i tak b�d�  tej wysoko�ci ustalone. 

- Ostatnia sprawa – otrzymałem pismo z Urz�du Skarbowego, informuj�ce o drobnych uchybieniach w o�wiadczeniach 
maj�tkowych Radnych. Ka�dego z zainteresowanych poinformowałem o tym. 
Czy s� pytania do mojego sprawozdania? 
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Jerzy Hardie-Douglas – chc� ustosunkowa� si� do tego co powiedział Pan o taryfach zbiorowego zaopatrzenia w wod� 
i odprowadzania �cieków. 
Rozumiem, �e to le�y w kompetencjach Burmistrza Miasta i mo�e on arbitralnie zatwierdzi� i tak te� zrobił. Mnie si� wydaje, 
�e komunikacja „Władzy Ratusza” z mieszka�cami miasta jest bardzo słaba. Sprawa ceny wody i �cieków dla mieszka�ców 
jest wa�na, wiele osób jest tym zainteresowanych i nie wydaje mi si� wła�ciwym, �eby rezygnowa� z okazji i na sesji nie 
powiadomi� mieszka�ców jakie taryfy zostały przez Burmistrza zatwierdzone. 
Stanowisko Burmistrza Miasta dotycz�ce obni�enia podatków, to w du�ej mierze zasługa ci�głego krytykowania, 
podnoszonego przez Platform� Obywatelsk�. My na ten temat piszemy, mówimy. Uwa�am to za sukces PO. 

 
Jerzy Musiał – Przew. RM – na podatki my mamy wpływ i my je zatwierdzamy, ale na taryfy faktycznie wpływu nie mamy. 

 
Jacek Piotrowski – ciesz� si�, �e p. Radny Douglas zako�czy sesj� z poczuciem sukcesu, niezale�nie od tego czy 
przyczyn� stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie podatku było PO, czy te� nie. 
Je�eli chodzi o taryfy, to trzeci raz kiedy s� one wprowadzane zgodnie z procedur�. Jest ona taka, �e projekt taryf składany 
jest do Rady Miasta i tak było. To Przewodnicz�cy Rady Miasta wyst�pił do Burmistrza Miasta o opini� pod wzgl�dem 
merytorycznym.. Burmistrz Miasta powołał Zespół, któremu ja przewodniczyłem i nie dopatrzyli�my �adnych uchybie� 
w warto�ciach, które stanowi� podstaw�, czyli w kosztach Spółki. Nast�pny ruch nale�y do Rady Miasta i ona decyduje czy 
b�dzie si� tym zajmowała czy te� nie. Jak nie zrobi tego w okre�lonym terminie, to taryfy obowi�zuj� od nowego roku. 
Je�eli Rada zechce, aby były mniejsze to musi podj�� uchwał� o dopłacie ró�nicy. 

 
Jerzy Hardie-Douglas – uwa�am, �e Prezydium nie jest reprezentatywne dla Rady, bo nie ma w nim Radnego, 
przedstawiciela PO. Dzieje si� to zgodnie z liter� prawa, ale ludzie dowiedz� si� o taryfach dopiero wtedy, jak b�d� mieli 
płaci�. 

 
Wiesław Drewnowski – na sesjach Rady nie poruszane s� inne cenniki wprowadzane przez Spółki PGK, MEC 
i społecze�stwo dowiaduje si� o tym i nie mamy z tego powodu uwag. Przy PWiK te� s� �cisłe procedury wprowadzania 
taryf przy wodzie i �ciekach. Nie podlega ona zmianie i dlatego Prezydium Rady uznało, �e nie ma sensu dyskutowania na 
temat cen wody i �cieków. 

 
Wiesław Suchowiejko – Prezydium zast�piło Rad�. Czy nie przekroczono kompetencji? 
 
Czesław Podkowiak - z formalnego punktu widzenia wygl�da to nast�puj�co - Prezydium Rady jest ciałem nieformalnym. 
Funkcjonuje u nas od wielu lat, ułatwiaj�c Przewodnicz�cemu Rady prac�. To Przewodnicz�cy, zgodnie z ustaw�, ustala 
porz�dek obrad i formalnie ustala, bo ma takie władztwo, co b�dzie w porz�dku obrad. Je�li si� co� nie znajdzie, to wtedy 
jest inicjatywa Klubów Radnych, aby wnie�� to do porz�dku obrad. 
 
Jacek Piotrowski - termin zaj�cia si� t� spraw� mija 6.12.2004r., w zwi�zku z tym jest jeszcze mo�liwo�� zwołania sesji 
po�wi�conej wył�cznie temu tematowi. Prezes PwiK przedstawi sposób skonstruowania tych taryf. 
 
 
ad. pkt. 28 – Wnioski i zapytania Radnych. 
 
Bogdan Bereszy�ski – przeczytałem w sprawozdaniu Burmistrza Miasta, �e powołano Komisj� Przetargow� na rozbiórk� 
budynku na ul. Podwale. Moje pytanie dotyczy innego budynku, który jest zabytkiem a stoi i niszczeje. Jest to budynek 
w centrum miasta, przy Muzeum. Kiedy� była to siedziba PTTK. W styczniu tego roku wła�ciciel został wyprowadzony 
z tego budynku, stoi on pusty, nieogrzewany i szpeci swoim wygl�dem �rodek miasta. Jak długo b�dzie on stał i jakie s� 
w stosunku do niego zamierzenia?  
 
Andrzej Bratkowski - mam dwie sprawy; jedna wynikła z dyskusji prowadzonej z młodzie�� mówi�, �e nie maj� co robi�, 
�e miasto niewiele im oferuje. Projekt wyszedł ze �rodowiska młodzie�y; obserwuj�c jak oblegany jest Skay Park, to czy nie 
mo�na byłoby uwzgl�dni�, jak b�dzie opracowywany projekt bud�etu na 2005r., zbudowanie podobnej �ciany dla rowerów? 
Druga sprawa nie dotyczy kompetencji Urz�du Miasta, ale mo�e z tej strony wyszłaby inicjatywa. Chodzi o budynek przy 
szpitalu - prosektorium. Jak on wygl�da to wiemy, wi�c byłoby dobrze, aby wspólnie z Powiatem, szpitalem, podj�� 
inicjatyw�, aby go wyremontowa�. 
 
W zwi�zku z wyczerpaniem porz�dku obrad, z uwagi na to, �e nikt wi�cej głosu nie zabierał, Przewodnicz�cy Rady 
Miasta p. Jerzy Musiał – zako�czył obrady o godz. 1210. 
 

Protokołowała            Przewodnicz�cy Rady Miasta 
 

L. Wojtków             mgr in�. Jerzy Musiał 


